

## 編者的話

這一期的i-Horizon, 你將會見證沐恩的學生如何展示他們作為積極主動學習者精彩的一面。

沐恩的校舍雖然不大, 但同學的學習天地卻一點不小, 為老師給同學創造及開發不同的學習空間而感恩; 為同學能積極主動參與不同的學習活動而感恩。沐恩的學習生活, 無論課室內外, 都充滿活力及動感、姿采與趣味。

閱讀i-Horizon, 總叫你我欣悅。看到同學們的學習成果, 他們的足跡不單留在香港、台灣、中國, 更遠至韓國、英國及非洲, 在與世界接軌的歷程中, 他們的視野不斷地擴闊, 在真實的場景裡, 在與人接觸之互動交流中, 同學的學科知識增長了、深化了; 在反思所學習的歷程中, 他們對人對事的態度轉化了、提昇了……就讓你我為他們能學以致用鼓掌。

祝福同學們繼續在沐恩這片不一樣的學習天地中, 能留下美好的成長經歷。

### 黃堯姬校長



## Editorial notes

This issue of i-Horizon reaffirms our goal of providing life-wide learning opportunities for students so that they can grow through experiences beyond classrooms and textbooks.

Although we are bound by limitation in space and time, our students receive substantial learning opportunities. The provision of a wide array of activities not only colours students' school life, but also makes learning vivid and distinctive.

It is always our pleasure to read i-Horizon because it showcases students' learning outcomes and reflections. Apart from exploring places in Hong Kong, ILCians also set foot in Taiwan, China, Korea, Africa and the United Kingdom. These experiences extend students' visions beyond the campus to the surrounding regions and other more distant places in the world. Through different interactions and interdisciplinary experiences, we believe that the breadth and depth of students' subject knowledge will be enhanced. In their reflections, we will also know how their sense of critical intellectual enquiry inspires them to reach greater heights of both academic and non-academic excellence. Our students deserve a round of applause.

We hope and pray that these experiences mean that the students will leave ILC with wonderful memories.

Wong Yiu Kiu  
*Principal*